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9 září, 2022

Ruský zástupce ve Vladivostoku: „Západ chce snížit
světovou populaci na 1 miliardu“

necenzurovanapravda.cz/2022/09/rusky-zastupce-ve-vladivostoku-zapad-chce-snizit-svetovou-populaci-na-1-
miliardu

O depopulaci se hovoří již poměrně dlouho, jako jedno z čelních si

toto téma určili členové Římského klubu, jehož vliv na světovou

politiku, který trvá již asi 50 let, je neoddiskutovatelný.

Sledujete-li některá prohlášení globálních elit, pak vám tyto úvahy

nemohly ujít. Hovoří se o různých počtech – někdy o půlmiliardě, v

roce 2008 se globalisté z Římského klubu dokonce smířili i s celými

dvěma miliardami, a zmíněna bývá „zlatá miliarda.“

„Anglosasové chtějí zredukovat světovou populaci na jednu miliardu

lidí.“ Na každoročním Východním ekonomickém fóru ve

Vladivostoku to řekl zástupce Putinova vyslance pro ruskou oblast

Dálného východu Grigori Kuranov .

Aby toho Západ dosáhl, vytváří mimo jiné virus neplodnosti a umělé

epidemie, takže každý třetí obyvatel Ruska umírá, řekl Kuranov

během projevu ke studentům.

https://necenzurovanapravda.cz/2022/09/rusky-zastupce-ve-vladivostoku-zapad-chce-snizit-svetovou-populaci-na-1-miliardu/
https://www.ninefornews.nl/poetins-gezant-in-vladivostok-westen-wil-wereldbevolking-terugbrengen-tot-hooguit-1-miljard-mensen/
https://www.ad.nl/buitenland/gezant-poetin-westen-wil-wereldbevolking-terugbrengen-tot-1-miljard~a27055bd/
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„Podle jejich propočtů musí v naší zemi zůstat 50 milionů z přibližně

150 milionů Rusů. Takže každému třetímu krajanovi je třeba pomoci

do jiného světa,“ řekl Kuranov.

Americký vědec a emeritní profesor Dennis Meadows v roce 2017

oznámil , že budou muset zmizet miliardy lidí. Toho roku s ním

organizace We Love Earth hovořila o jeho knize The Limits to

Growth z roku 1972, na které pracoval pod záštitou Římského klubu.

Během rozhovoru Meadows řekl, že na planetě je příliš mnoho

lidí. „To číslo se stejně sníží. Doufám, že to proběhne civilizovaně a

mírumilovně.“

Planeta podle emeritního profesora zvládne jednu nebo dvě miliardy

lidí. „Nyní je nás sedm, takže číslo musí výrazně klesnout.“

Ohodnoťte tento příspěvek!

[Celkem: 19 Průměrně: 4.9]

 

 

https://youtu.be/b7lmh5XVRW0

